
Protokól Nr LXVII/2010

z obrad LXVII Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 28 sierpnia 2010 r. w sali konferencyjnej

Ad. l.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 11 :00 otworzyl LXVII Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 12 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i sohysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Maria Kopczewska,

- Zastepca Wójta - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Sohysi Gminy Ksawerów,

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - w glosowaniu za przyjeciem proponowanego porzadku

obrad - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie odnotowano.

Porzadek obrad na LXVII Sesii Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 sierpnia 2010 r.:

l. Otwarcie obrad LXVrr Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie zmiany Uchwaly LXV/465/l0 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29

lipca 2010 r. w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie w drodze

bezprzetargowej nieruchomosci bedacej wlasnoscia Gminy Ksawerów

7.2. w sprawie wyrazenia zgody na udzial Gminy Ksawerów w partycypacji

jednomiesiecznego wydatku na utrzymanie ulg w komunikacji tramwajowej na

terenie gminy

7.3. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

7.4. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok



•

7.5. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

8. Zatwierdzenie protokolu:

- z LXV Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca 2010 r.

- z LXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 sierpnia 2010 r.

9. Wolne wnioski i sprawy rózne.

10. Zamkniecie obrad LXVII Sesji Rady Gminy.

AdA.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnej Heleny Rusak i radnego

Bogumila Niewiadomego, którzy wyrazili zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i Wniosków w

przedstawionym skladzie glosowalo 12 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie bylo.

Ad.5.

Sprawozdanie z pracy Wójta Gminy Ksawerów:

I Zarzadzenie Wóita

- w sprawie ogloszenia wykazu nieruchomosci przeznaczonych do wydzierzawienia

4 zarzadzenia w sprawie zmian w budzecie gminy

- w sprawie zbycia w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy nieruchomosci

- w sprawie powolania zespolu do spraw postepowania z dokumentacja archiwalna

w sprawie powolania komisji egzaminacyjnej w celu przeprowadzenia postepowania

egzaminacyjnego dla nauczycielki Gimnazjum w Ksawerowie, ubiegajacej SIe o awans na

stopien nauczyciela mianowanego

- w sprawie upowaznienia starszego referenta ds swiadczen rodzinnych i funduszu

alimentacyjnego do przekazywania dla Biuro Informacji Gospodarczej informacji

gospodarczych o zobowiazaniach dluzników alimentacyjnych

- w sprawie upowaznienia Kierownika GOPS-u do podejmowania dzialan wobec dluzników

alimentacyjnych, prowadzenia postepowania i wydawania decyzji

- w sprawie udzielenia pelnomocnictwa dyrektorowi Boguslawowi Rendeckiemu do realizacji

projektu pn. "Radosna szkola"

II Waznieisze spotkania i narady

- 2 VIII - spotkanie z mieszkancami ul. Tylnej - dotyczylo wykonania projektu wodno

kanalizacyjnego

11 VIII - odbiór techniczny po zrealizowanej inwestycji w ul. Ogrodnicznej



12 VIII - spotkanie z Kolami Gospodyn Wiejskich w sprawie organizacji Dozynek

Powiatowych

17 VIII - odbiór techniczny po zrealizowanej inwestycji w ul. Wspólna i ul. Przeswit

- 23 VIII - spotkanie z mieszkancami ul. Granicznej w sprawie rozpoczecia inwestycji

wodno- kanalizacyjnej

Wójt Gminy Maria Kopczewska - odczytala pismo otrzymane od Wojewody Lódzkiego w

sprawie podjetych dzialan przez Gmine Ksawerów w sprawie udostepnienia sieci wodno

kanalizacyjnej mieszkancom Miasta Lodzi, których nieruchomosci przylegaja do ulicy

Ksawerowskiej w Lodzi i ulicy Maly Skret w Ksawerowie. Wojewoda Lódzka wyrazila nadzieje, ze

planowana przez Wójta Gminy Ksawerów, przebudowa ulicy Maly Skret w Ksawerowie bedzie

korzystna dla wszystkich uzytkowników tej drogi.

Wypoczynek Letni dla dzieci z terenu Gminy Ksawerów 2010 r.

1) Wyjazd organizowany przez laski e Stowarzyszenie Harcerskie "Grabia"

Kolonie w Zakopanem - w dniach 06 sierpnia - 18 sierpnia 2010 r.

Dziesiecioro dzieci z terenu gminy Ksawerów wypoczywalo w pensjonacie "U Franka" w

Zakopanem. W programie kolonii bylo m.in. poznawanie Podhala: Krupówki, Gubalówka, Nosal,

Morskie Oko, jaskinia Mrozna, Jaszczurówka, Buforowy, skocznia narciarska Wielka Krokiew,

wycieczki autokarowe do Czorsztyna i Niedzicy, wycieczka autokarowa - niespodzianka, ogniska,

kominki, grillowanie, wstep do Aquaparku, na basen olimpijski, wstepy do muzeum, konkursy z

nagrodami, dyskoteki, rozgrywki sportowe i inne.

- dodatkowo wszyscy uczestnicy kolonii z Zakopanem otrzymali plecaki szkolne z

wyposazeniem szkolnym ( wartosc 150 zl ) w dniu powrotu do domów i odbioru ich przez

rodziców z miejsca zbiórki

- Urzad Gminy Ksawerów wspólfinansowal wyjazd dzieci w wysokosci 290 zl za jedno

dziecko

- laczna kwota dofinansowania wyniosla na 10 dzieci - 2 900 zl

2 ) OSP w Woli Zaradzynskiej wyslalo 4 osoby na Obóz Szkoleniowy Druzyny Mlodziezowej.

Wyjazd nad morze - Katy Rybackie

Urzad Gminy Ksawerów dofinansowal wyjazd w wysokosci 1 600 zl czyli 400 zl na jedno dziecko

3) GOPS zorganizowal wypoczynek letni dla dzieci z rodzin dysfunkcyjnych. Wypoczynek

zorganizowano dla dzieci w wieku 6-12 lat w Maleczu oraz dla dzieci w wieku 12-17 lat w

Kopemicy nad jezior~m Chrzanowskiem.

Wypoczynek zaplanowano dla 20 dzieci, na laczna kwote 15 000 zl.



Sprawozdanie z wykonanych prac od dnia 27.07.2010 r. do dnia 23.08.2010 r. Referat Gospodarki

Komunalnej

1) Odebrano inwestycje pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Wspólnej i ul. Przeswit w

Ksawerowie;

2) Odebrano inwestycje pn. "Budowa sieci wod-kan w ul. Ogrodniczej w Ksawerowie;

3) Trwaja prace przy realizacji zadania pn. "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka;

4) Wyloniono wykonawce - Firme Hydromel z Sieradza na zadanie pn. "Budowa sieci wod-

kan w ul. Granicznej w Ksawerowie" za kwote 523 063,20 zl;

5) Podpisano umowe na budowe na ul. Gieldowej w Ksawerowie budynku mieszkalnego

wielorodzinnego za kwote 1 661 232,30 zl. Termin wykonania - 30.11.2010 r.;

6) Wyrównano równiarka drogi gminne o nawierzchni nieutwardzonej .;

7) Udrozniono kanalizacje deszczowa w ul. Kosciuszki (na dl 21 m);

8) Pracownicy gospodarczy:

- sprzatanie przystanków tramwajowych, autobusowych, terenu parku, przy pojemnikach z

selektywna zbiórka odpadów oraz teren gminy;

- koszenie rowów przydroznych ( m.in. ul. Kosciuszki, Traktorowa, Wschodnia, Zlota,

Ksawerowska, Lipowa, Urocza, Mickiewicza );

- odtworzenia rowu przy ul. Uroczej;

- miejscowa naprawa nawierzchni ulicy Uroczej i Lipowej gruzem ceglanym i szlaka ( prace

wykonywane sukcesywnie w miare pozyskiwania materialów od mieszkanców).

9) W dniach 6 -10 wrzesnia 2010 r. gmina organizuje objazdowa zbiórke odpadów

wielkogabarytowych. Odbierane beda glównie wersalki, tapczany, lózka, fotele, el. stolarki, okna,

dywany, wykladziny oraz zlom, telewizory, monitory, pralki, radia, drukarki, odkurzacze, lodówki,

zuzyte opony male i duze, baterie i akumulatory. Odpady beda zbierane z posesji, wedlug

nastepujacego harmonogramu:

- 6 wrzesnia - Nowa Gadka, Zdzary, Wola Zaradzynska

- 7 wrzesnia - Kolonia Wola Zaradzynska

- 8 i 9 wrzesnia - Ksawerów

- 10 wrzesnia - Widzew i Teklin

Odpady nalezy ustawic w poblizu pojemników na smieci przy poszczególnych posesjach, do godz.

6:00 w dniu zbiórki. Usluge wykonywac bedzie przedsiebiorca "EKG-REGION" Spólka z 0.0.

Koszty zbiórki ponosi Gminy Ksawerów - koszt zadania wynosil bedzie, zgodnie z zawarta umowa

- 17 120 zl brutto.

10) Podpisana zostala umowa na opracowanie gminnego programu opieki nad zabytkami dla



Gminy Ksawerów na okres czterech lat tj. obejmujacego lata 2011-2014 ( zgodnie z ustawa o

ochronie zabytków i opiece nad zabytkami ). Program opieki nad zabytkami opracuje Regionalny

Osrodek Badan i Dokumentacji Zabytków w Lodzi.

Referat Gospodarki Przestrzennei Rolnictwa i Ochrony Srodowiska

1) Wizje w sprawie zaklócenia gospodarki wodnej - na ul. Dolnej - Zeromskiego, ul.

Gwiezdnej;

2) Konserwacja cieku Gadka - ul. Obwodowa do granic Lodzi;

3) Wydano 1 decyzje o naliczaniu oplaty planistycznej na laczna kwote 7 635 zl.

Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnei Jednostki Wod-Kan Ksawerów od dnia 23.07.2010 r. do dnia

23.08.2010 r.

1) Wydano warunki techniczne na 4 przylacza wodociagowe i 4 warunki na przylacza

kanalizacyjne inwestorom indywidualnym ( ul. Wspólna, ul. Wschodnia, ul. Ogrodnicza, ul.

Rataja );

2) Wydano 1 wytyczna projektowa na wykonanie przylacza wodociagowego i 1

kanalizacyjnego (ul. Wschodnia);

3) Odebrano 8 przylaczy wodociagowych i 10 kanalizacyjnych ( ul. Andromedy, ul. mjr

Hubala, ul. Sadowa, ul. Ksawerowska/Maly Skret, ul. Sucha, ul. H. Sawickiej, ul. Piekna, ul.

Przeswit );

4) Przeprowadzono monitoring scieków wprowadzanych z terenu Gminy do kolektora

Pabianice - GOS-LAM.

5) Kontrolny Spis Stanów Wodomierzy na terenie Gminy Ksawerów w dniach 24 sierpnia

2010 r. - 11 wrzesnia 2010 r.

SlJrawozdanie z wykonanych prac - referat podatków i oplat lokalnych

1) Wystawienie kwitów i ksiegowanie wplat w zakresie podatku od srodków transportowych,

zobowiazan pienieznych - osoby fizyczne i prawne - na dzien 23 sierpnia 2010 r. :

- zobowiazanie pieniezne ( wplaty biezace i zalegle) - 102 079,00 zl

- podatek od nieruchomosci = osoby prawne - 272 328,00 zl

- podatek od srodków transportowych - 6013,00 zl.

Dozynki Powiatowe w Woli Zaradzynskiej odbeda sie 4 wrzesnia 2010 r. Starosta dozynek zostal p.

Wyczólkowski z Nowej Gadki, natomiast staroscina dozynek zostala p. Helena Spionek z Woli

Zaradzynskiej.



Ad. 6.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala:

1) Przedstawil zebranym radnym pismo od Burmistrza Miasta i Gminy Bogatynia dotyczace

pomocy finansowej przeznaczonej dla terenu objetego kleska powodzi;

Wójt Gminy Maria Kopczewska - wyrazila swoje poparcie dla wygospodarowania pewnej sumy

finansowej i przeznaczenie jej dla terenu dotknietego kleska powodzi.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - poparl zdanie Pani Wójt o przeznaczeniu odpowiedniej

kwoty pienieznej.

Radny Arkadiusz Bielecki - zapytal czy istnieje mozliwosc, aby samorzad- samorzadowi

przekazal srodki finansowe?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - tak, istnieje taka mozliwosc.

Radna Maria Wróbel - zapytala jak zostaja zagospodarowane srodki finansowe pozostale z diet,

w zwiazku z nieobecnoscia radnego podczas sesji.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - srodki musza zostac zabezpieczone do konca roku, gdyz

zostanie powolana nowa rada, która ustali swoje wysokosci diet.

Skarbnik Robert Zwierzynski - oszczednosci z nieobecnosci na sesjach wynosza ok 3 000 zl.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - zapytala czy istniejaca srodki finansowe w budzecie gminy,

które moglyby zostac przeznaczone na pomoc dla terenów, objetych kleska powodzi.

Radna Bozena Ziólkowska - powiedziala, iz w Gminie Pabianice zostala zorganizowana zbiórka

pieniedzy. Wplaty mieszkanców bylo bardzo duze. Rady soleckie zebraly ponad 35 000 zl oraz

znaczna liczbe ton zboza.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zostala zorganizowana zbiórka pieniedzy na festynie, niestety

indywidualne wklady mieszkanców Gminy Ksawerów sa niewielkie.

Radny Arkadiusz Bielecki - zaproponowal kwote 20 000 zl, jako darowizne dla terenu objetego

kleska powodzi.

Soltys Janusz Bartold - zaproponowal podzielenie kwoty na dwie czesci i pomoc Gminie

Bogatynia oraz Gminie Wilków.

2) Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - przekazal radnym zaproszenie na dzien

rozpoczecia roku szkolnego, przekazanym od szkól z terenu Gminy Ksawerów

3) Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - przekazal radnym informacje o uczestnictwie

delegacji z Gminy Ksawerów w dniu Wojska Polskiego, które odbylo sie w Pabianicach.

4) Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala - powiedzial, iz uczestniczyl w odbiorze ul.

Ogrodników, ul. Przeswit, ul. Wspólnej.



Przewodniczaca Stalych Komisji Helena Rusak - powiedziala, ze na Wspólnym Posiedzeniu

Komisji, po naniesieniu zmian, wszystkie projekty uchwal zostaly zaopiniowane pozytywnie.

Ad.7.1.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXVII/476/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmiany Uchwaly Nr LXV/465/l0 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca

2010 r. w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie w drodze bezprzetargowej nieruchomosci

bedacej wlasnoscia Gminy Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXVII/476/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmiany Uchwaly Nr LXV/465/l0 Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca 2010 r. w sprawie

wyrazenia zgody na wydzierzawienie w drodze bezprzetargowej nieruchomosci bedacej wlasnoscia

Gminy Ksawerów.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXVII/476/l0

Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie zmiany Uchwaly Nr LXV/465/l0

Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca 2010 r. w sprawie wyrazenia zgody na wydzierzawienie w

drodze bezprzetargowej nieruchomosci bedacej wlasnoscia Gminy Ksawerów - glosowalo 12

radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.2.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXVII/477/l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wyrazenia zgody na udzial Gminy Ksawerów w partycypacji

jednomiesiecznego wydatku na utrzymanie ulg w komunikacji tramwajowej na terenie gminy.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXVII/477/l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

wyrazenia zgody na udzial Gminy Ksawerów w partycypacji jednomiesiecznego wydatku na

utrzymanie ulg w komunikacji tramwajowej na terenie gminy.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXVII/477/l0

Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrazenia zgody na udzial Gminy

Ksawerów w partycypacji jednomiesiecznego wydatku na utrzymanie ulg w komunikacji

tramwajowej na terenie gminy - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie

stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad.7.3.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXVII/4 78/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXVII/4 78/1 O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXVII/478/1 O

Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na

2010 rok - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.4.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXVII/479/10 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXVII/4 79/10 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXVII/479/10

Rady Gminy Ksawerów z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów

na 2010 rok - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.5.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala odczytal projekt uchwaly nr LXVII/480/1 O Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Przewodniczacy Rady Tadeusz

Grala postawil wniosek o podjecie uchwaly nr LXVII/480/1 O Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr LXVII/480/1 ORady

Gminy Ksawerów z dnia 25 sierpnia 2010 r. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010

rok - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad. 8

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LXV Sesji Rady

Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca 2010 r. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LXV Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 29 lipca 2010 r. 

glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala zapytal czy sa uwagi do protokolu z LXVI Nadzwyczajnej

Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia 12 sierpnia 2010 r. ?

Wobec braku pytan do tresci protokolu Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala postawil wniosek o

zatwierdzenie protokolu.

Za zatwierdzeniem tresci protokolu z LXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Ksawerów z dnia

12 sierpnia 2010 r. - glosowalo 12 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Ad. 9.

Komisja Uchwal i Wniosków na LXVII Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 25 sierpnia

2010 r. w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów nie zanotowala zadnego wniosku.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - nawiazala do spotkania, które odbylo sie dnia 23 sierpnia

2010 r. z mieszkancami ul. Granicznej, na którym zarzucono Gminie Ksawerów, iz wymaga od

mieszkanców skladania darowizn na rzecz Gminy Ksawerów. Wójt Gminy przypomniala, iz

darowizna jest nie przymusowa - calkowicie dobrowolna. Dodatkowo zarzucono Gminie Ksawerów

naliczanie oplaty adiacenckiej, która to oplata jest obowiazkowa, co wynika z ustawy.

Wójt Gminy Maria Kopczewska poprosila zebranych radnych i sohysów o dokladne informowanie

mieszkanców.

Radna Helena Rusak - zwrócila uwage, iz na terenie solectwa Ksawerów- Pólnoc jest

wykonywanych bardzo duzo prac. Pomimo jednak tego, bardzo ciezko wspólpracuje sie z

mieszkancami ul. Granicznej.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - na ul. Granicznej 5 / 20 posesji ma podpisana umowe na

wywóz nieczystosci plynnych.

Soltys Bogumila Szczepanska - zapytala kiedy rozpoczna sie prace na ul. Zachodniej?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - procedura przetargowa zostanie rozpoczeta jeszcze w tym

roku.



Radna Maria Wróbel - powiedziala, ze jestesmy zbyt tolerancyjni, skoro scieki sa nielegalnie

odprowadzane. W takim przypadku nalezy nakladac kary finansowe na takie osoby.

Radna zapytala o ochrone planu zabytków, gdzie na terenie Gminy Ksawerów znajduja sie zabytki?

Wójt Gminy Maria Kopczewska-

- Wola Zaradzynska - dom

- Ksawerów, ul. Wschodnia - dom

- Ksawerów, ul. Lódzka - drzewo

- willa na Widzewie

- willa Hoffmana

Radna Maria Wróbel- zapytala ile aktualnie zostalo sprzedanych mieszkan?

Wójt Gminy Maria Kopczewska - zostalo sprzedanych 7 mieszkan. Dodatkowo 2 wrzesnia

2010 r. odbedzie sie przetarg.

Radna Maria Wróbel - zapytala kto pilotowal wypoczynek letni, organizowany przez laski e

stowarzyszenie? Bowiem bardzo duzo dzieci z terenu Widzewa - zglosiloby sie na ten wyjazd.

Radna poprosila, aby nastepnym razem zostala poinformowana o planowanym wyjezdzie.

Wójt Gminy Maria Kopczewska - osoba odpowiedzialna za ten wyjazd byla p. Karolina

Kosakawska. Termin organizacji i zgloszenia chetnych byl jednak bardzo krótki.

Ad. lO

Przewodniczacy Rady Tadeusz Grala o godz. 12:00 zamknal obrady LXVII Sesji Rady Gminy
Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKRETARKA

0:"ólUwó~k~Ma.rta Ziólkowska

Zalaczniki:

- Lista obecnosci.

- Lista soltysów.

- Projekty uchwal na LXVII Sesje Rady Gminy Ksawerów.

Obradom LXVII Sesji Rady

Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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